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INTERPELACJA 

 

w sprawie doprowadzenia do usunięcia nadmiernej ilości zieleni wzdłuż 

północnej części ul. Gajowej 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o doprowadzenie do usunięcia nadmiernej 

ilości zieleni wzdłuż północnej części ulicy Gajowej. 

Moja interpelacja podyktowana jest skargami mieszkańców na zarastający 

fragment ulicy, który systematycznie zawęża pas drogowy. 

Wskazane miejsce należy do prywatnych osób, które zaniedbały stan 

zieleni i nie prowadziły właściwej pielęgnacji w określonym czasie. 

Proszę o doprowadzenie do stanu pierwotnego w porozumieniu  

z właścicielami zarośniętych posesji. 

W załączniku przesyłam zdjęcia wskazanego miejsca. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

 


